


# Maklumat Penting Untuk Menjadi Pengedar Bebas Herbalife

## Bagaimana untuk menyertai?

Anda menyertai dengan membeli kit permulaan Pengedaran - Pek Pengedar Herbalife (RM 94.00). Tiada pembelian lain diperlukan.

Sebagai seorang Pengedar, anda boleh

- Beli produk Herbalife pada harga diskaun untuk kegunaan sendiri atau isi rumah.
- Jual produk Herbalife kepada pelanggan untuk mendapat keuntungan runcit. Contoh seperti yang dipaparkan di sebelah kanan:
- Merekrut orang lain yang ingin mengguna atau menjual produk Herbalife dan perolehi komisen serta bonus daripada Herbalife berdasarkan aktiviti mereka.
- Anda **tidak boleh** menjana wang dengan hanya merekrut atau hanya menaja seseorang.



Harga Runcit Cadangan	RM 188.93
Harga Pengedar (dengan diskaun awal sebelum pengantaran dan cukai)	RM 144.77
<b>Keuntungan berpotensi</b>	<b>RM 44.16</b>

Ramai Pengedar pada tahun 2022 hanya mendapat manfaat daripada harga diskaun pada produk Herbalife, sama ada untuk kegunaan sendiri atau dijual untuk keuntungan runcit. Sebagai hasilnya, Pengedar tipikal tidak menerima sebarang komisen atau bonus daripada Herbalife atas jualan oleh Pengedar lain.

## Berapa banyak seorang Pengedar boleh perolehi dalam satu bulan tipikal?

Pada tahun 2022, terdapat 1,986,217 orang Pengedar yang telah menjadi Pengedar sekurang-kurangnya satu tahun secara penuh. Dalam satu bulan tipikal, 388,518 orang Pengedar menerima komisen atau bonus daripada Herbalife dan secara tipikal Pengedar memperoleh 9 bulan daripada 12 bulan. Inilah yang Pengedar perolehi dalam satu bulan tipikal sebelum perbelanjaan, termasuk apa yang dibayar oleh Herbalife dan anggaran keuntungan runcit yang dimodelkan berdasarkan data jualan sebenar dari Amerika Syarikat:

<b>50% memperoleh lebih daripada RM 640 (\$146 USD) dalam sebulan</b>
<b>10% teratas memperoleh lebih daripada RM 5,935 (\$1,353 USD) dalam sebulan</b>
<b>1% teratas* memperoleh lebih daripada RM 45,586 (\$10,394 USD) dalam sebulan</b>

Tiada jaminan. Sesetengah Pengedar akan berjaya, sementara ada yang tidak. Seperti semua perniagaan, kejayaan memerlukan kerja keras, kemahiran dan dedikasi.

\*Pada tahun 2022, tempoh masa untuk menjadi 1% teratas secara tipikal adalah berkisar antara 5 hingga 10 tahun.

## Bagaimana jika ia tidak berguna?

- Anda boleh membatalkan Pengedaran anda pada bila-bila masa. Sekiranya anda berada dalam 90 hari pertama, anda boleh membatalkan dan menerima bayaran balik sepenuhnya untuk Pek Pengedar Herbalife anda.
- Sekiranya anda membatalkan Pengedaran anda, anda boleh mengembalikan produk yang belum dibuka yang anda telah beli dalam satu tahun yang lepas untuk bayaran balik sepenuhnya. Kami juga membayar untuk pengantaran.
- Sila hubungi (603) 2706 9888 untuk maklumat lanjut.

Penyata ini telah dirangka dan dilaksanakan dalam Bahasa Inggeris. Sekiranya sebarang percanggahan timbul antara versi Bahasa Inggeris dengan mana-mana versi bahasa penyata ini telah diterjemahkan, versi Bahasa Inggeris akan digunapakai.